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Z Á P I S 

 z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
konaného dne 15.3.2017 

Z Á P I S 

o průběhu 13. zasedání  

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 15.3.2017 

v prostorách Obecního úřadu v Soběšovicích 

___________________________________________________________________________ 

 

 

Počet přítomných členů Zastupitelstva obce Soběšovice :     11 členů 

(listiny přítomných členů ZO a hostů- přílohy zápisu).      

Omluveni :                              4členové 

 

             

Zahájení________________________________________________________________ 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Zahájil 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice v 17,02 hod. 

Přivítal všechny přítomné zastupitele a hosty a dále sdělil, že 13. zasedání zastupitelstva obce 

bylo řádně svoláno dle § 92 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb. a vyvěšeno na úřední desce dle § 

93 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb.  Na 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

přítomno 11 členů zastupitelstva, 4 zastupitelé jsou omluveni. Konstatoval, že zastupitelstvo 

obce je tudíž usnášeníschopné. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Dále upozornil všechny přítomné, že z veřejného zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice je 

pořizován zvukový záznam.  

 

 

1. Schválení programu 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_______ 
 

Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
program 13.  zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 15.3.2017.  

 

Dotazy, návrhy, připomínky 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předložil členům zastupitelstva obce návrh programu 13. zasedání ZO Soběšovice, s tím, že 

navrhuje jeho rozšíření o bod s názvem : Záznam o změně čísel položek rozpočtové 

skladby ve schváleném rozpočtu na rok 2017. Tento bod navrhuje zařadit před bod  

s názvem Diskuse a připomínky, čili jako bod s č. 8. 

Nechal hlasovat o rozšíření programu. 

 

Hlasování o rozšíření programu: 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Sdělil, že materiál k bodu 8. dostali členové zastupitelstva před začátkem jednáním na stůl. 
Přečetl program dnešního jednání Zastupitelstva obce Soběšovice včetně schváleného 
rozšíření. 
 

Zahájení. 

1. Návrh programu jednání ZO 

2. Návrh zapisovatele ZO 

3. Návrh složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

4. Návrh ověřovatelů zápisu o průběhu zasedání ZO 

5. Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

6. Zpráva o činnosti rady obce za období od minulého zasedání ZO 

7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

8. Záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve schváleném  

rozpočtu na rok 2017 

9. Diskuse a připomínky 

10. Návrh usnesení zastupitelstva obce 

                Závěr. 

 

Dotazoval se, zda má k tomuto bodu někdo nějaké námitky, návrhy či připomínky. 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o programu 13. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

 

Hlasování o návrhu programu: 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 
Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice  s c h v a l u j e  rozšířený program 13.  zasedání 
Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 15.3.2017.  

 
usn.č. 160/13ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 

2. Návrh zapisovatele ZO___________________________________________ 
 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 15.3.2017  paní 

Petru Valoškovou. 
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Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce navrhl zapisovatelku pro 13. zasedání zastupitelstva obce, a to p. Petru 

Valoškovou. Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či 

námitky ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   zapisovatelku pro 13. zasedání 

Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 15.3.2017  paní Petru Valoškovou. 

 
usn. č. 161/13ZO/2017. 

___________________________________________________________________________ 
 

3. Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO__________________ 
 
Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 15.3.2017, a to ve složení :   …………………, ………………, ………………. 
 

 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce navrhl členy návrhové komise, a to ve složení p. Ivo Dominík, p. Karel Mintěl, 
Ing. Karel Obluk 
Dotazoval se, zda má někdo k tomuto bodu nějaké jiné návrhy, připomínky, či námitky ? 

Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e   návrhovou komisi pro přípravu usnesení 

13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného dne 15.3.2017, a to ve složení :   p. 

Ivo Dominík, p. Karel Mintěl, Ing. Karel Obluk 

 
usn. č. 162/13ZO/2017 

___________________________________________________________________________ 
 

4. Ověřovatelé zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_______ 
 

 

Návrh usnesení : 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice   
ve složení :  ………………, ……………….. 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce přednesl návrh ověřovatelů zápisu, a to ve složení : p. Iveta Pichová, p. Radek 
Siuda. Dotázal se, zda má někdo k tomuto návrhu nějakou připomínku, námitku, či jiný 
návrh?  Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo, nechal hlasovat o předloženém návrhu. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    s c h v a l u j e    ověřovatele zápisu 13. zasedání 
Zastupitelstva obce Soběšovice  ve složení :  p. Iveta Pichová, p. Radek Siuda  

 
usn. č. 163/13ZO/2017. 

___________________________________________________________________________ 
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5. Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO___________________ 
 

 
Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 11. 1. 

2017 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto bodu sdělil, že z 12. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice nevyplynul žádný 
úkol. Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, návrh či připomínku. Vzhledem k tomu, že 
tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice    b e r e   n a   v ě d o m í  informativní zprávu o úkolech 

vyplývajících ze Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 11. 1. 2017 

 
usn. č. 164/13ZO/2017. 

___________________________________________________________________________ 
 

6. Zpráva o činnosti  Rady obce Soběšovice za období od 14.12.2016 –   
    1.3.2017_______________________________________________________ 
 
Návrh usnesení : 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 14.12.2016  – 01.03.2017. 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Předal slovo místostarostovi obce p. Petru Voznicovi 
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p. Petr Voznica, místostarosta obce 
Informoval členy ZO o činnosti rady obce od 14.12.2016 do 1.3.2017, kdy rada se sešla 
v tomto období 4x a přijala 88 usnesení. Dále sdělil, že tato usnesení jsou vyvěšena na 
webových stránkách obce Soběšovice. Z jednotlivých zasedání rady obce přečetl 
nejzásadnější body, kterými se rada obce v tomto období zabývala. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Poděkoval místostarostovi za přečtení zprávy a dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz, či 
připomínku ? 
 
Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
Dotazoval se, zda odpovídá Rada obce, za to co se tiskne ve Zpravodaji obce. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že v tomto bodě se probírá činnost rady obce, veškeré jiné dotazy patří do 
bodu č. 9. Zpravodaj obce nepatří do činnosti Rady obce Soběšovice. 
 
Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
Dále sdělil, že má dotaz k 54. schůzi Rady obce Soběšovice, kdy byl radě obce předložen 
návrh, aby se zabývala tím, zda nedošlo ke správnímu deliktu kvůli přerušení dodávky pitné 
vody, a to dne 28.2.2017 od 9,00 -12,30 hod. Dále sdělil, že občanům nikdo nic neřekl a byli 
bez vody.  
Vzhledem k tomu, že odpověď z jednání Rady obce Soběšovice považuje za zcela v rozporu 
se zákonem, předkládá návrh na usnesení. Dále sdělil, že jim rada obce odpověděla, že obec 
není vlastníkem daných inženýrských sítí, je třeba tyto záležitosti řešit přímo s vlastníkem – 
provozovatelem( SmVakem). Z toho důvodu se obrací na zastupitelstvo, aby se tato věc řešila 
a dává návrh, aby uložili Radě obce Soběšovice, aby to znovu projednala a odpověděla 
v intencích zákona. Dále sdělil, jaké materiály zastupitelům předkládá. Tento materiál 
s návrhem usnesení, odpovědí ze schůze Rady obce Soběšovice a emailovou korespondencí 
se SmVakem rozdal členům zastupitelstva. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta obce popsal celou situaci týkající se přerušení dodávky pitné vody, a to vzniklé 
poruchou na vodovodním potrubí nahlášené u chaty č.e. 94, což je v chatové oblasti. 
Dále sdělil, že po 11,00 hod.volala paní MUDr. Gletová a dotazovala se na přerušení dodávky 
pitné vody. Vzhledem k tomu, že porucha byla nahlášena u č.e. 094, netušil, že neteče voda 
právě u nich. Volal tedy ihned na SmVak, kdy jejich zástupce po ověření sdělil, že při opravě 
poruchy vznikly komplikace a museli zastavit větší část obce. Dále sdělil, že sjednají nápravu 
a pošlou cisternu s vodou. Tuto informaci předal těm, na které má telefon a některé navštívil 
osobně. Poté začala téct voda. 
Domnívá se, že není povinností starosty, či obce, aby takovýmto způsobem informovali 
občany, tato povinnost je zcela určitě v gesci SmVaku, kteří by měli informovat občany a 
starat se o to, aby to fungovalo. Rovněž upozornil, že v obci není rozhlas, aby takovouto 
informaci občanům mohli vyhlásit. 
 
Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že SmVak tvrdí zcela něco jiného a má to podloženo písemně a starosta  na 
to, že s někým hovořil telefonicky doklad nemá. Dále řekl, že to, co tvrdí starosta obce, není 
pravda. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že samozřejmě pokud hovořil s někým telefonicky, tak na to opravdu doklad 
nemá. Sdělil pouze, jak celá věc proběhla. 
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-  Neustále probíhá debata na toto téma  
 
p. Ivo Dominík, člen Rady obce 
Domnívá se, že by bylo vhodné se dohodnout se SmVakem na přistavení cisterny, pokud 
nepoteče voda. 
 
Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
K tomuto sdělil, že vůbec nezná zákon. Cisternu musí SmVak přistavit ze zákona vždy. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Upozornil, že návrhy na usnesení může podávat pouze zastupitel, nikoli občan. 
 

- Neustále probíhá debata na toto téma  
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Domnívá se, že pochybení na obci je 100% a bylo by potřeba přijmout za to odpovědnost. 
Dále se domnívá, že to, co tady podává pan Gleta je odůvodněné a rada by to měla znovu 
probrat a vznesl výhradu k odpovědi rady obce panu Ing. Gletovi. Domnívá se, že by to mělo 
opět projít jednáním rady obce. 
 
Petr Voznica, místostarosta obce 
K tomuto sdělil, že tato debata je zcela mimo schválený program jednání, upozornil, že by se 
měli vrátit zpět k bodu programu a tento bod probrat v bodě 9. Dotazy a připomínky občanů a 
členů ZO. 
Dále opět upozornil, že občané dávat návrhy na usnesení nemohou, proto navrhuje, aby 
materiál, který rozdal členům ZO si pan Ing. Gleta vzal zpět. Toto může učinit pouze 
prostřednictvím člena zastupitelstva obce. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce 
Domnívá se, že by se tato debata měla ukončit, nevidí jediný důvod, aby se zastupitelstvo 
k tomuto problému znovu vracelo v bodě 9. Dále k tomuto sdělil, že návrh Ing. Glety podá 
jako zastupitel za něj. 
 

- Probíhá debata na téma,  zda tento bod dokončit, či jej probrat v bodě 9. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  1          Návrh byl přijat 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice     b e r e   n a   v ě d o m í    informativní zprávu o činnosti 
Rady obce Soběšovice v období od 14.12.2016  – 01.03.2017. 

 

usn. č. 165/13ZO/2017 
___________________________________________________________________________ 
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7. Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního________________ 
 

 
Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 23.2.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 8.3.2017 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Předal slovo předsedovi Kontrolního výboru p. Radku Siudovi a vyzval ho, aby přečetl zápis 

z Kontrolního výboru. 

 

p. Radek Siuda, předseda Kontrolního výboru 

Přečetl zprávu z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 23.2.2017. Kontrolní výbor provedl kontrolní činnost stavu pokladních operací a stavu 

pokladny  v ZŠ a MŠ Soběšovice ze dne 16.2.2017 a OÚ Soběšovice ze dne 15.2.2017, dále 

provedl kontrolu plnění usnesení z jednání zastupitelstva obce č. 11 a 12 a z jednání rady obce 

č. 48 – 53. Dále sdělil, že Kontrolní výbor neshledal žádný rozpor v evidenci trvajících úkolů. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Kontrolního výboru a vyzval zástupce předsedy Finančního výboru 

zastupitelstva obce Soběšovice p. Václavu Zahrajovi, aby taktéž přečetl zprávu z jednání 

Finančního výboru. 

 

Václav Zahraj, zástupce předsedy Finančního výboru  

Přečetl zprávu z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice, které se konalo 

dne 8.3.2017. Finanční výbor se na svém jednání zabýval a byl seznámen s: 

plněním rozpočtu za rok 2016,  přehledem přijatých daní za rok 2016, plněním rozpočtu za 

období 02/2017,  inventarizací majetku. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 

Poděkoval předsedovi Finančního výboru za přečtení zprávy z jednání a dotazoval se, zda 

jsou k tomuto bodu programu nějaké dotazy, návrhy či připomínky? Vzhledem k tomu, že 

tomu tak nebylo, nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

  
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             10 
Proti:   0 
Zdržel se:  1 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 
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Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 23.2.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze dne 8.3.2017 

 
usn. č. 166/13ZO/2017. 

___________________________________________________________________________ 
 

8. Záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve schváleném  

    rozpočtu na rok 2017____________________________________________ 
 

Návrh usnesení : 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e    n a   v ě d o m í   

 

1. předložený záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve schváleném rozpočtu na  

    rok 2017.  

 

2. zrušení položek 1351 a 1355, které byly nahrazeny položkami 1382 a 1383 a to od 1.1.2017  

    na základě novely vyhlášky o rozpočtové skladbě. Záznam o změně čísel položek  

    rozpočtové skladby je zveřejněn na úřední desce obce. 

 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš  Dámek, starosta obce Soběšovice 
Seznámil členy zastupitelstva s předkládaným materiálem. Dotazoval se, zda má k tomuto 
bodu někdo nějaký dotaz, návrh, či připomínku ? Vzhledem k tomu, že tomu tak nebylo 
nechal hlasovat o návrhu usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í  

1. Předložený záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve schváleném rozpočtu na 
rok 2017. 
2. Zrušení položek 1351 a 1355, které byly nahrazeny položkami 1382 a 1383 a to od 
1.1.2017 na základě novely vyhlášky o rozpočtové skladbě. Záznam o změně čísel položek 

rozpočtové skladby je zveřejněn na úřední desce obce. 

 
usn. č. 167/13ZO/2017. 

___________________________________________________________________________ 
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9. Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů________________________           
 
 
Návrh usnesení : 
 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 
 
 

Dotazy, návrhy, připomínky 
 
Tomáš Dámek, starosta obce Soběšovice 
Dotazoval se, zda má někdo nějaký dotaz ? 
 
Petr Voznica, místostarosta obce 
Vrátil se k tématu týkající se přerušení dodávky pitné vody. Uvedl příklad z dnešního dne 
15.3.2017, kdy email přišel v 7:42 s poruchové služby SmVak, mapka přiložena není, tu si 
musíte vyhledat na jejich stránkách. Tuto poruchu jsem hlásil dne 14.3.2017 odpoledne na 
dispečink. Informaci, že SmVak tuto poruchu bude zrovna dnes spravovat jsme dostali dnes 
v 7:42 hod. 
Dotazoval se zastupitelů, zda je povinností obce asistovat u kdejaké poruchy správce sítě, 
hlídat, co dělá, zda oprava probíhá správně, zjišťovat, zda se mu to podařilo zastavit 
v dotčeném území. Dále sdělil, že obec nemá rozhlas a nedovede si představit, aby starosta 
obce, nebo zaměstnanec obce objížděl všechny, kterých se daná porucha týká. Domnívá se, že 
je povinností správce sítě informovat své odběratele o přerušení dodávky pitné vody a ti lidé 
na to obcházení SmVak má. To, že to nekonají není v silách obce ovlivňovat zaměstnance 
jiné organizace, aby si plnili své pracovní povinnosti. 
 
Radek Uher, zastupitel obce 
Dotazoval se na setkání, které se mělo uskutečnit se starostou Dolních Domaslavic ohledně 
projednávání projektu týkající se cyklostezky. Dotazoval se, zda tato schůzka již proběhla, 
nebo ještě ne. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že bylo momentálně vyhlášeno výběrové řízení na zhotovitele projektové 
dokumentace a bohužel se stalo to, že z 5-ti oslovených firem se do výběrového řízení 
nepřehlásila ani jedna. V průběhu toho vyhlásily Dolní Domaslavice výběrové řízení s tím, že 
přišlo několik nabídek. Dále k tomuto sdělil, že po poradě s administrátorem výběrového 
řízení se dohodli na změkčení podmínek výběrového řízení, a to ve smyslu termínů do kdy 
tuto realizaci mají provést. V současné chvíli bylo výběrové řízení vyhlášeno znovu, bylo 
osloveno dalších 6 firem a co mám nyní informace, tak jsou již 2 firmy přihlášené. Termín 
pro podání nabídek je do středy 22.3.2017 do 9,00 hod. 
 
Radek Uher, zastupitel obce 
V minulosti zastupitelstvo projednávalo účast na dražbě pozemku, dotazoval se, zda dražba 
proběhla, či ne. 
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Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že dražba byla stažena a k dražbě vůbec nedošlo. 
 
Ing. Ivo Papala, zastupitel obce  
Sdělil, že podává návrh na usnesení dle návrhu Ing. Glety a to : 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 
u k l á d á 
Radě obce Soběšovice znovu projednat podaný podnět k prošetření vodoprávnímu 
úřadu ve věci přerušení dodávky pitné vody obyvatelům rodinných domků a chat v části 
obce Horní Soběšovice  dne 28.2.2017 v době od 9,00 hod. do 12,30 hod., a to bez 
jakéhokoliv předchozího upozornění dotčených občanů 
 
Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :              3 
Proti:   0 
Zdržel se:  8 
Nehlasoval:  0          Návrh nebyl přijat 

 

Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
K přerušení dodávky pitné vody sdělil, že nemůže souhlasit s tím, že s tím obec nemůže nic 
dělat. 

- Probíhá debata ohledně přerušení dodávky pitné vody 
 

Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
Dále se dotazoval na článek uvedený ve Zpravodaji obce týkající se platby místních poplatků. 
Dotazoval se, kdo tyto články do Zpravodaje dává, konkrétně o způsobu placení místních 
poplatků. 
 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Články do zpravodaje týkající se platby místních poplatků připravuje obecní úřad, konkrétně 
já a paní Valošková. 
 

Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
- Domnívá se, že informace o termínu platby místních poplatků, a to do 31.3.2017 není 
správný údaj. Sdělil, že takový údaj ze zákona nezná. V OZV je uvedeno, že do 31.3.2017 a 
kdo platí nad 1.000,- Kč, tak do 30.6.2017. 
- Dále vznesl připomínku k platbě bankovním převodem, kdy obecní úřad nutí občany 
platit každou platbu zvlášť 
 

Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že se jedná o účetní systém na obci a abychom byli schopni rozlišit 
jednotlivé plátce a ke komu se platba vztahuje, z toho důvodu je u každého občana jiný 
variabilní symbol, aby bylo jednoznačně prokazatelné, který konkrétní plátce platbu uhradil. 
 

Ing. František Gleta, občan obce Soběšovice 
Dotazoval se, zda to nařizuje nějaký zákon, systém obce ho nezajímá. 

 
- Probíhá debata ohledně platby místních poplatků 

 

František Papala, občan obce 
Vznesl připomínku k systému platby místních poplatků. 
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Dále vznesl připomínku k řešení s jakým starosta přistupoval k problematice s přerušením 
dodávky pitné vody. Dále uvedl, že si starosta protiřečí zejména v časových údajích. 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 
Starosta opět vysvětlil, jak celá situace s problematikou přerušení dodávky pitné vody byla 
řešena. K tomuto ještě dodal, že nesedí v kanceláři starosty celý den, ale má různá dohodnutá 
jednání, vyřizování na úřadech atd. 

 

František Papala, občan obce 
K tomuto sdělil, že má chytrý telefon a internet a není problém informovat občany. 

 
Tomáš Dámek, starosta obce 
K tomuto sdělil, že Obecní úřad nemá evidenci telefonních čísel občanů, ani emailové adresy 

 
- Probíhá debata ohledně problematiky přerušení dodávky pitné vody 

 

Tomáš Dámek, starosta obce 
Upozornil Ing. Gletu, aby neosočoval ostatní zastupitele a ukončil k tomuto tématu debatu. 
 

Petr Voznica, místostarosta obce  
Vrátil se k tématu místních poplatků s tím, že sdělil, že v OZV je stanoveno, že ten, kdo platí 
částku vyšší než 1.000,- Kč ji může platit na dvakrát. Nicméně žádný poplatník v obci nemá 
stanoven poplatek vyšší než 1.000,- Kč. Vzhledem k tomu, že poplatek se vybírá za 
poplatníka, musí být nějakým způsobem poplatník rozlišen. Při platbě bankovním převodem 
je jediná možnost při automatickém zaúčtovávání bankovních výpisů jedině formou 
variabilních symbolů, anebo specifických symbolů. Podle toho je vytvořená číselná řada. 
Obec má účetní systém, který je „dominantním“ účetním systémem pro obecní úřady. Na obci 
nemáme žádné specifikum, které by se odlišovalo od např. Frýdku, a jiných. 
Vzhledem k tomu, že tady probíhá automatické zaúčtování bankovních výpisů, proto do 
zprávy pro příjemce můžete psát cokoliv, ale ten systém to nepozná. Tento systém má 
pomáhat pracovníkům, kteří s těmito poplatky pracují, tzn. že  pokud bude správně uveden 
variabilní symbol, platba se automaticky zavede do systému výběru místních poplatků, pokud 
bude variabilní symbol uveden špatně, systém vyhodí chybu a je potřeba to zaúčtovat ručně. 
Zároveň vysvětlil, že je velmi problematické bez těchto symbolů rozlišit, kdo za koho platí, za 
koho ne, když v domě jsou např. 3 rodiny. 

 

František Papala, občan obce 
Domnívá se, že by bylo vhodné mít číselnou řadu na dům, pokud se lidé domluví. 

 
-  Probíhá debata na toto téma 
 

Ing. František Gleta, občan obce 
Sdělil, že pokud to není podle zákona on to plnit nebude. 
 

Ing. Miroslav Peřina, občan obce 
- Hovořil o ozelenění svahů u nového parkoviště v Soběšovicích, kdy se domnívá, že nebyl 
dodržen postup při úpravách svahů a o jeho zpevnění. Kdy svahy začínají ujíždět. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce  
K této problematice sdělil, že se postupovalo podle projektu, kdy tento projekt dozorovala  
firma Tispol. Rovněž sdělil, že svahy jsou určitě zpevněny. 
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-  Probíhá debata na toto téma ozelenění a zpevnění svahů  

 

Petr Voznica, místostarosta obce 
Ke zpevnění svahů sdělil, že umělohmotné sítě na zpevnění tam skutečně jsou, potvrdil, že je 
několikrát viděl.  

 

Tomáš Dámek, starosta obce  
Starosta k tomu ještě doplnil, že u kontroly stavby zde byl několikrát přítomen zástupce 
delegovaný z Ministerstva financí ČR, tzv. supervizor celé stavby, který na tuto stavbu rovněž 
dohlížel. 

 

Čestmír Kotula, občan obce 
Sdělil, že už 14 dnů teče voda p. Petra Pavloka z ventilu. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce  
K tomuto sdělil, že již je to opravené. 
 

Čestmír Kotula, občan obce 
Dotazoval se, kdy se budou čistit chodníky od posypového materiálu. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce  
K tomuto sdělil, že hlavní komunikace byla již čištěna a byly také čištěny i chodníky. Dále 
sdělil, že hlavní komunikace se bude čistit ještě jednou. 
 

Čestmír Kotula, občan obce 
Sdělil, že na minulé veřejné schůzi se dotazoval, co se bude dělat s rozvaděči od kabelové 
televize. 
 

Tomáš Dámek, starosta obce  
K tomuto sdělil, že tyto rozvaděče jsou již nepoužitelné. Tyto rozvaděče se budou likvidovat, 
ale není ještě známo kdy a jakým způsobem. 
Dotazoval se, zda má ještě někdo nějaký dotaz ? Vzhledem k tomu že tomu tak nebylo, nechal 
hlasovat o návrhu usnesení. 
 

Hlasování o návrhu usnesení : 
Pro :             11 
Proti:   0 
Zdržel se:  0 
Nehlasoval:  0          Návrh byl přijat 

 

 

Přijaté usnesení: 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice   b e r e   n a   v ě d o m í   dotazy a připomínky občanů obce 

Soběšovice a členů Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 
usn. č. 168/13ZO/2017. 

___________________________________________________________________________ 
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16. Návrh usnesení zastupitelstva obce_______________________________ 
 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vyzval členy návrhové komise, aby přečetli přijatá usnesení zastupitelstva obce.  

 

p. Ivo Dominík, zastupitel obce 
Přečetl přijatá usnesení na 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice. 

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Dotazoval se, zda má někdo nějaké námitky, či připomínky k přijatým usnesením ? Členové 
Zastupitelstva obce Soběšovice nevznesli žádné připomínky, ani námitky k přijatým 
usnesením obce.  

 

p. Tomáš Dámek, starosta obce 
Vzhledem k tomu, že byl vyčerpán celý program 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 
a nejsou již žádné další dotazy, návrhy či připomínky, ukončil 13. zasedání Zastupitelstva 
obce Soběšovice  v  18.40 hod.  
___________________________________________________________________________ 
 

Zapsala : Petra Valošková 

Ověřili správnost zápisu ověřovatelé  

13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice:   

 

 

Iveta Pichová, v.r.  
zastupitelka obce         

 

 

Radek  Siuda, v.r.  
zastupitel obce 

 

 

Předseda návrhové komise: 

p. Ivo Dominík, v.r.  
zastupitel obce 

 

 

 

 

 

Petr  V o z n i c a, v.r.                                                                           Tomáš   D á m e k, v.r. 
místostarosta obce                    starosta obce 
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U S N E S E N Í 
13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, 

konaného dne 15.3.2017  v prostorách  

Obecního úřadu v Soběšovicích 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
___________________________________________________________________________ 

 

Č. jednací : Sob 78/2017 
 

V Soběšovicích  dne  15.3.2017 

Zpracoval :   Valošková Petra 

http://sobesovice.cz/cz
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Přehled přijatých usnesení 
13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 15.3.2017 

________________________________________________________________ 
 

160/13ZO/2017 – Schválení programu 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

161/13ZO/2017 – Návrh zapisovatele ZO 

 

162/13ZO/2017 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO 

 

163/13ZO/2017 – Ověřovatelé zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice 

 

164/13ZO/2017 – Zpráva o plnění úkolů z minulého zasedání ZO 

 

165/13ZO/2017 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 14.12.2016 –               
                              1.3.2017 

 

166/13ZO/2017 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního 

 

167/13ZO/2017 – Záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve schváleném  

                              rozpočtu na rok 2017 

 

168/13/ZO/2017 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů           
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U S N E S E N Í   
13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konané dne 15.3.2017 

___________________________________________________________________________ 
 

160/13ZO/2017 – Schválení programu 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

rozšířený program 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 

dne 15.3.2017. 

___________________________________________________________________________ 

 

161/13ZO/2017 – Návrh zapisovatele ZO________________________________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e 
 

zapisovatelku pro 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice, konaného 

dne 15.3.2017  paní Petru Valoškovou. 

___________________________________________________________________________ 
 

162/13ZO/2017 – Složení návrhové komise pro přípravu usnesení ZO________________ 
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 

s c h v a l u j e  

 

návrhovou komisi pro přípravu usnesení 13. zasedání Zastupitelstva obce 

Soběšovice, konaného dne 15.3.2017, a to ve složení :    
p. Ivo Dominík 
p. Karel Mintěl 
Ing. Karel Obluk 

___________________________________________________________________________ 

 

163/13ZO/2017 – Ověřovatelé zápisu z 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice_____ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice   
 
s c h v a l u j e   
 
ověřovatele zápisu 13. zasedání Zastupitelstva obce Soběšovice   
ve složení :  p. Iveta Pichová, p. Radek Siuda  

___________________________________________________________________________ 
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164/13ZO/2017 – Zpráva o plnění  úkolů z minulého zasedání ZO___________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

informativní zprávu o úkolech vyplývajících ze Zastupitelstva obce 

Soběšovice ze dne 11. 1. 2017 

___________________________________________________________________________ 

 

165/13ZO/2017 – Zpráva o činnosti Rady obce Soběšovice za období od 14.12.2016 –  
                              1.3.2017___________________________________________________    

                        
 Zastupitelstvo obce Soběšovice 
 
 b e r e   n a   v ě d o m í  
 
 informativní zprávu o činnosti Rady obce Soběšovice v období od 
14.12.2016  – 01.03.2017. 

___________________________________________________________________________ 

 

166/13ZO/2017 – Projednání zápisů výborů kontrolního a finančního________________ 

 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  

 

1. zápis z jednání Kontrolního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze  

    dne 23.2.2017    

2. zápis z jednání Finančního výboru Zastupitelstva obce Soběšovice ze    

    dne 8.3.2017 

___________________________________________________________________________ 

 

167/13ZO/2017 – Záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve schváleném  

                              rozpočtu na rok 2017__________________________________________ 

 
Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e    n a   v ě d o m í   

 

1. předložený záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby ve  

    schváleném rozpočtu na rok 2017.  

 

2. zrušení položek 1351 a 1355, které byly nahrazeny položkami 1382 a  

    1383 a to od 1.1.2017 na základě novely vyhlášky o rozpočtové skladbě.  

     Záznam o změně čísel položek rozpočtové skladby je zveřejněn na  

    úřední desce obce. 

___________________________________________________________________________ 
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168/13/ZO/2017 - Dotazy a připomínky občanů a zastupitelů________________________           
 

Zastupitelstvo obce Soběšovice 

 

b e r e   n a   v ě d o m í  
 

dotazy a připomínky občanů obce Soběšovice a členů Zastupitelstva obce 

Soběšovice. 

___________________________________________________________________________ 

 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Petr   V o z n i c a, v.r.                                    Tomáš    D á m e k, v.r. 
místostarosta obce          starosta obce 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


